# Part V Poster Presentation

### Materials Provided by the Conference Organizer:

 'X' Form Racks & Base Fabric Canvases (60cm×160cm, see the figure)

#### Materials Provided by the Presenters:

Home made poster

#### Requirement for the Posters:

- Material: not limited, can be posted on the Canvases;
- Horizontal Head: please make the conference name, that is
   '2015 International Conference on Water Resource and
   Environment (WRE2015)' as the head of the poster in order to make all the posters unified, with
   Calibri Font;
- Size: 60cm×160cm;
- Content: please make sure the poster presentation be clear and easy to be understood, explanation with figures is good;
- Four corners: please make four holes in the four sides of the poster, which will make it easy to be displayed;
- Poster Number: For the voting purpose, please mark Number (eg. WRE\*\*\*) of your poster left side above the tile.

#### Remark:

- You can select the proper color you would like for the background color;
- Please pay attention to set aside enough space all around;
- Please take the poster with you, and don't forget to get a special cylinder to put the poster inside;

News: we will hold a voting for oral and poster presentations; participants will be given one ticket to elect the best 3 presentations. The winners will be awarded one Ipad Mini.



## 会议海报张贴制作指南

组委会提供: X 展架和展布

海报张贴者: 自制海报

海报要求:

- 1. 材质:铜版纸,双胶纸,喷绘布等;
- 2. 横批: 请统一将本次会议名称,即'2015 International Conference on Water Resource and Environment (WRE2015)'作为海报横批,字体 Calibri;
- 3. 尺寸: 60cm\*160cm;
- 4. 请在文章标题左上方标记上您的文章编号,例如 WRE\*\*\*;
- 5. 内容:请不要直接将论文直接打印在海报上,请以图片和文字结合的方式陈列您的研究成果;
- 6. 其他:请在海报四角分别做四个小孔方便张贴;
- 7. 请与会期间与参会者交流您的研究;

#### 备注:

- 1. 您可以根据喜好合理选择海报背景颜色;
- 2. 请注意将海报四周留出足够的空间,这样才好看;
- 3. 请与会作者携带海报到会议现场进行张贴,可以用海报圆筒或者画筒装海报;
- 4. 另外,与会者将投票选出报告(包括海报张贴报告和口头报告)前三名,获奖者将获得一部 Ipad mini.

